
Г-н Чобанов, 

 

Не е хуманно да увеличавате отново бройките в детските градини! Не е хуманно за 

децата ни, не е хуманно за учителите! Те и сега са натъпкани като сардини с по един 

учител на смяна! Децата ни не са стадо, а учителите не са овчари! Намерете друг начин 

да решите проблемите с бройката в детските градини!  

 

Благодаря за вниманието!  

 

С уважение,  

 

Полина Венкова 

 


